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A C T A  
REUNIÓ DE JUNTA 

AFA Escola Pere IV 
2023/2026 

 
Acta núm.: 1 
Caràcter: Ordinària 

Data: 29 de novembre de 2023 
Hora inici: 19:15  hores 

Hora final: 21 hores 
Lloc: Presencial a la sala de mestres de l’escola 
 

 
ASSISTENTS: 

 
Presidenta: Mireia Suau 
 

Vicepresidenta: Sonia Cruces 
 

Secretari: David García  
 
Tresorer: Lázaro Quintana 

 
Vocal de Pedagògica: Arit Akpan, Sílvia Abad i Raquel de Haro 

Vocal d’Extraescolars: Mireia Córcoles, Georgina Díez i Laura Ruiz 
Vocal Temps de Trobades i Biblioteca: Nuria Ferrer 
Vocal de Barri i Camins Escolars: Núria Malo 

Vocal de Festes: Esther Díaz 
Vocal de Lleure en Família: Xavi Ruz 

Vocal de Menjador: Sílvia Domènech 
Vocal de Casals i Colònies: Maria Casal 

Vocal de Batukada: Emma Gispert 
 
 

EXCUSEN LA SEVA ABSÈNCIA: 
 

Vocal de Comunicació: Josep Maria Dempere 
 
ALTRES ASSISTENTS: 

 
Membres de les famílies: Maria Rosa Gili, Paz Casas i Elena Rodríguez 

 
ORDRE DEL DIA 

 

1. Aprovació de l’acta anterior 
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2. Presentació Junta mandat 2023- 2026 

3. Inversió econòmica de l’aportació d’AFA a l’escola 

4. Reunió Comissió de menjador amb Escola i Cuina Justa 

5. Ampasoft i Extraescolars 

6. Casals d’hivern i estiu i Colònies d’estiu 

7. Full de ruta i proposta per acords/adhesió al grup “Adolescència lliure 

de mòbils” 

8. Augment del número de professors/es a Batukada 

9. Precs i preguntes 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

1. Aprovació de l’acta anterior 

 

S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de la Junta anterior amb data 
19 d’octubre de 2023.  

 
 

2. Presentació Junta mandat 2023 - 2026 

 

La presidenta dona la benvinguda a la nova Junta per al mandat 2023 – 

2026 i explica que ja s’està portant a terme tota la burocràcia per fer els 

canvis de poders i certificats digitals de l’anterior presidenta a ella. Espera 

que en els propers dies/setmanes aquests temes estiguin ja tancats per 

poder operar amb normalitat durant els propers 3 anys.  

 

3. Inversió econòmica de l’aportació d’AFA a l’escola 

 

Una de les covocals la Comissió Pedagògica comenta que dintre de 

l’aportació extraordinària que l’AFA farà a l’escola per invertir en diferents 

projectes, podria ser per incrementar la biblioteca de l’escola amb compra 

de nous llibres i contes i també per intenta augmentar també el número 

de llibres adequats per a nens i nenes amb necessitats especials (per 

exemple, amb dislèxia). 

 

La presidenta comenta que ella i la vicepresidenta han tingut ja una reunió 

amb l’escola i que en aquella reunió l’escola va comentar que un dels 

projectes on li agradaria que es pogués dedicar part d’aquesta aportació 

d’AFA fos per a millores al pati de primària per tal de poder posar zona 

d’ombres i així evitar el sol i la calor de l’estiu. 

 

També es comenta que s’estan demanant pressupostos per pintar les 

línies de bàsquet del pati i les vocals d’extraescolars que CET10 potser 

podria aportar alguna ajuda econòmica. Es comenta que es demanaran 

més pressupostos per veure la millor opció. 
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4. Reunicó Comissió menjador amb Escola i Cuina Justa 

 

La vocal de menjador comenta que la seva Comissió ha tingut una reunió 

amb Escola i Cuina Justa on es va revisar com havia anat el curs anterior 

i os es va fer la revisió del menú amb un nou dietista que tenen i la revisió 

del protocol d’intoleràncies. Dintre de la revisió del menú explica que no 

poden haver més de 2 processats per mes i que aquest any també s’ha 

incorporat el processat vegetal, que de moment ha tingut bona acceptació. 

 

També exposa que aquest any no es farà el taller de Nadal per un tema 

de dates i que a canvi aquest taller es farà a finals del següent trimestre. 

Cuina Justa també vol impulsar aquest curs jornades de caire nacional 

d’igual manera que s’està fent actualment amb les jornades 

internacionals. 

 

Explica també que va anar fa poc al migdia i que ara tota l’escola ja es 

renta les dents al migdia i que va veure que estava molt ben organitzat. 

 

Alguns membres de junta li fan arribar a la vocal de menjador algunes 

queixes que hi ha hagut de famílies sobre les activitats que es fan al migdia 

i que s’hauria de mirar de parlar amb CJ per mirar d’introduir noves 

activitats i més diverses a les que hi ha actualment. La vocal de menjador 

comenta que ho parlarà amb la coordinadora de CJ i també recorda que 

qualsevol membre de la junta pot anar a dinar un migdia i veure com 

funciona tot. La presidenta i la vicepresidenta diuen que aniran un dia a 

dinar per veure com funciona tot i les activitats que es fan, per poder fer-

se també una idea. 

 

 

 

5. Ampasoft i Extraescolars 

 

Les vocals d’extraescolars comenten que Ampasoft continua sense estar 

gaire actualitzat en qüestió dels rebuts i que apareixen moltes vegades 

rebuts com a pendents de pagament quan ja s’han pagat perquè falta 

actualitzar Ampasoft, i comenten que s’hauria de parlar amb l’Esther 

Portillo perquè ho actualitzi més sovint perquè potser ara s’està 

actualitzant en un període de temps massa llarg. 

 

Es debat i es comenta que se li dirà a l’Esther que ha d’actualitzar aquestes 

dades dels rebuts de l’Ampasoft la tercera setmana del mes. 

 

La vocal de Casals i Colònies comenta també que s’hauria d’explorar totes 

les opcions que dona Ampasoft perquè se li podria treure molt més partit 
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com per exemple amb les inscripcions al casalet, l’acollida, etc... La 

presidenta comenta que s’intentarà tenir una reunió amb Ampasoft per 

veure quines opcions es podrien fer servir i que ara no s’està fent, i que 

també es podria parlar amb alguna altra AFA que tingui Ampasoft per 

saber el que tenen i que potser no tenim nosaltres. 

 

6. Casal d’hivern i estiu i Colònies d’estiu 

 

La vocal de Casals i colònies comenta que CET10 va obrir les inscripcions 

per al casal d’hivern el 27 de novembre amb un mínim de 20 places per 

setmana per tal que sortís, i que al ser un casa obert a tothom, es podria 

oferir també a altres AFA que no facin casal a la seva escola per si alguna 

família estigués interessada en apuntar els seus fills i filles i així arribar 

més fàcilment al quòrum mínim exigit per cada setmana. La vocal de 

Barris i Camins Escolars comenta que també es podria enviar a la 

plataforma d’Educació Pública del Poblenou per arribar encara a més 

famílies. 

 

Respecte al Casal d’estiu, la vocal comenta que el proper any es tornarà 

a oferir només la modalitat multiesportiva i CET10 ha demanat que a part 

de poder fer servir el pati de l’escola, tenir també accés al pati de l’Institut 

Quatre Cantons per tenir més espai disponible per fer el Casal. 

 

Pel que fa a les Colònies d’Estiu, comenta que es faran del 24 al 28 de 

juny, encara que el 24 sigui festiu, i exposa que degut a les dificultats per 

obtenir el quòrum necessari, CET10 s’està plantejant no oferir Colònies a 

infantil, tot i que la vocal de Casals i Colònies diu que està intentant que 

almenys les ofereixin amb un límit de temps i si no s’arriba en aquell 

moment al quòrum suspendre les colònies d’infantil i oferir aquestes 

places a primària. 

 

7. Full de ruta i proposta per acords/adhesió al grup “Adolescència 

lliure de mòbils” 

 

Dues mares de l’escola que formen part del grup “Adolescència lliure de 

mòbils del Poblenou” expliquen que aquesta és una plataforma que ha 

sorgit entre les famílies del barri (i també d’altres barris de Barcelona) 

que s’estan organitzant per intentar endarrerir el màxim possible l’accés 

dels nens i nenes al seu mòbil i en cas de tenir-lo intentar reduir al 

màxim la seva dependència. 

 

A continuació exposen el full de ruta que proposa aquesta plataforma: 

 

- Impulsar una normativa a totes les escoles de primària i 

secundària regulant l’ús dels mòbils al recinte escolar 
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- Enquesta a les famílies per saber la seva opinió sobre els 

dispositius mòbils 

- Xerrades informatives 

- Formacions de com fer un bon ús del telèfon mòbil 

- Posters informatius 

 

Des de la junta es comenta de preguntar a l’escola quin protocol tenen 

actualment en cas de que algun alumne faci servir el mòbil al recinte 

escolar, si hi ha alguna normativa, etc... 

 

8. Augment del número de professors/es a Batukada 

 

La vocal de Batukada comenta que amb el número d’inscrits que tenen 

actualment necessiten un professor més perquè actualment tenen un 

professor per infantil i un professor per adults i que tal i com els hi ha 

exposat l’empresa que porta aquesta activitat (Brincadeira) haurien de ser 

dos professors per infantil i dos professors per adults per poder seguir 

oferint aquesta activitat al número d’inscrits que hi ha actualment. 

 

En total, el cost de tots els professors (els antics i els nous que hi haurien 

ara) seria de 120 € setmanals. 

 

Es debat amb la vocal de Batukada com s’ha de gestionar aquestes 

actuacions en el futur perquè ara tenen una Comissió pròpia i han 

d’informar i decidir en junta certs aspectes sobre aportacions que van fora 

del pressupost. 

 

Es decideix per unanimitat acceptar l’increment de dos professors 

per a Batukada. 

 

9. Precs i preguntes 

 

La presidenta comenta que des de l’Escola se li va demanar que des de 

l’AFA es promogui la inclusió per intentar integrar al màxim als nens i 

nenes amb necessitats especials o amb certes dificultats i que no se’ls 

exclogui d’actes com per exemple aniversaris, ja que com Escola inclusiva 

volen promoure que cap nen o nena es senti exclòs d’aquestes activitats 

que es promouen entre les famílies. 

 

Pròxima Junta: 20 de desembre del 2023 a les 19:00 h. 

 

ACORDS 
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1. S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de Junta anterior amb data 19 

d’octubre de 2023. 
 

2. Es decideix per unanimitat acceptar l’increment de 2 professors per 

Batukada. 

 
 

La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a Secretari, n’estenc aquesta 

acta. 

 
La Presidenta     El Secretari 
                                                                    

 
 
Mireia Suau      David García  


